

12/07/2025

## 报告事項

### 1. 青少年慶祝聖誕:



日期：12月7日（星期日）



时间：上午 11:30 – 下午 3:00



午餐：我们将前往教会附近的 **麦当劳** 吃午饭

（地址：100 E Brannon Rd, Nicholasville, KY 40356）

吃完午餐后，我们会回到教会，在 **B 教室** 进行活动。



**交换礼物：**

请带 **一份包装好的礼物**，并在一张小纸条上写一个**有趣的挑战**放在里面。

例如：在卡片上写“用舌头碰到自己的手肘”，然后把纸条贴在一包零食（如 **Takis**）或礼品卡上，再一起包装起来。

2. 成人中英文主日学今年最后一次上课是 12 月 14 号；明年 1/12 号新学期开始.
3. 教会将于 2025 年 12 月 13 日（星期六）晚上 7 点至 9 点举行圣诞庆祝活动。诚挚邀请您一同来庆祝我们救主耶稣基督的诞生。
4. 12 月 21 主日是聯合敬拜，沒有愛宴，請各家攜帶點心小吃分享。12/28/25, 1/4/26 沒有愛宴.

12/07/2025

## 感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75: 1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

12/07/2025

Announcement

1. Youth celebrate Christmas



**Date:** Sunday, 12/7



**Time:** 11:30 AM – 3:00 PM



**Lunch:** We will go out to eat at **McDonald's** near the church

(Address: 100 E Brannon Rd, Nicholasville, KY 40356)

After lunch, we will return to the church for activities in **Classroom B**.



**Gift Exchange:**

Please bring **one wrapped gift** with a **fun challenge** written on a small piece of paper.

Example: Write “Touch your tongue to your elbow” on a note card and tape it to a bag of chips (like Takis) or a gift card, then wrap it up.

5. The last adult Chinese and English Sunday school class this year is on December 14th; the new semester will start on January 11th next year.
6. The Church will have Christmas Celebration from 7-9pm on Saturday, 12/13/25. Please join us celebrating the birth of our Savior Jesus Christ.
7. Sunday, December 21 is a joint worship service. There will be no love feast, so please have each family bring snacks to share. There will be no love feast on 12/28/25 and 1/4/26 as well.

12/07/2025

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.